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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen BAS Geluidsoverlast van N9 Huiswaarderweg 
 
Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

[Uw kenmerk] 
 

[Ons kenmerk] 
 

[Bijlagen] 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

4 april 2025 Unit en/of Team 22 april 2025 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad mevrouw Dubois-Veenhuis heeft ons op 4 april 2025 de volgende raadsvragen 
gesteld over ‘Geluidsoverlast van N9 Huiswaarderweg’. In deze brief leest u onze reactie, 
overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 
 
1 Bent u op de hoogte van deze desastreuze snoei en kap? 
 
 Antwoord 

Het snoeien van de begroeiing bij de Verdistraat is onderdeel van het regulier onderhoud 
uitgevoerd door Stadswerk072. Bij de Verdistraat is het boomopschot dat geen ruimte heeft 
om goed te groeien gesnoeid. Als het boomopschot niet gesnoeid wordt, dan kan dit niet 
alleen voor gevaarlijke situaties voor het wegverkeer zorgen, maar worden deze bomen op 
lange termijn ook aan de onderkant kaal. Dit deel zorgt er nu juist voor dat het geluid en het 
licht wordt tegengehouden. Daarnaast zullen de huidige struiken die erachter staan en nu ook 
deels zorgen voor het tegenhouden van het geluid en het licht afsterven. Dit omdat zij dan 
geen licht meer krijgen door de bomen. 
 
Om het gesnoeide boomopschot te compenseren zijn in de plaats ervan nieuwe struiken 
geplant. Die zullen er samen met de huidige struiken straks ervoor zorgen dat ze deels het 
licht en het geluid van de auto’s op de ringweg tegengaan. 
 
Verder zijn er geen bomen gekapt en is dus enkel gesnoeid. Er is ook geen sprake van 
afgegeven kapvergunningen. 
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2 Is het college het met ons eens, dat dit door in voorgaande jaren gericht te snoeien, dit niet 
voorkomen had kunnen worden? (Zo hadden goed gesnoeide bomen en struiken tijd gehad 
om als natuurlijk geluids-en lichtscherm hun werk te kunnen blijven doen).  

 
 Antwoord 
 Zie beantwoording vraag 1. 
 
3 Is het mogelijk een onderzoek in te stellen, op korte termijn, naar geluidshinder, en een 

onderzoek te doen om een aarden- dan wel kunstmatige geluidswal in deze bocht aan te 
brengen? Eventueel in samenwerking met de provincie NH? Zo ja, bent u ook bereid om dit 
onderzoek uit te voeren?  
 

 Antwoord 
Uit de Geluidbelastingkaart van de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord blijkt dat de 
geluidbelasting op de gevel van de woningen aan de Verdistraat binnen de wettelijke normen 
blijft. Eventuele maatregelen in de vorm van bijvoorbeeld een geluidscherm zijn daarom niet 
verplicht. Voor de gehele Bergermeer is er inmiddels wel onderzoek gedaan naar de 
geluidsoverlast. Op korte termijn ontvangt de raad een raadsinformatiebrief over dit 
onderzoek en de vervolgstappen. Een nieuw in te stellen onderzoek is daarom niet aan de 
orde. 

 
4 Is het college voornemens, op korte termijn een oplossing voor dit probleem te realiseren, om 

het woon- en leef comfort van de inwoners te waarborgen?  
 
 Antwoord 

Zie beantwoording vraag 1. 
 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
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